

**The Board of Directors' Resolutions
Disclosure**

Barka Water and Power Company SAOG (the 'Company') advises the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community that it has resolved the following at the meeting of the Board of Directors ('Board') held on 10 February 2026:

The Board reviewed and approved the audited financial statements of the Company for the year ended 31 December 2025 along with the Board of Directors' Report, Management Discussions and Analysis report and Corporate of Governance Report.

Request the Shareholders in forthcoming AGM to authorize the Board of Directors' to determine and distribute cash dividends to the Company's Shareholders (who are registered with the MCD as of the dates to be decided by the Board of Directors) in July 2026 and January 2027 out of the retained earnings as per the audited financial statements for the financial year ended 31 December 2025, provided that the aggregate amount shall not exceed 9.63 Baisas per share.

الافصاح عن قرار مجلس الادارة

يسر شركة بركاء للمياه والطاقة ش.م.ع. احاطة هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط والمستثمرين الكرام بقراراتها التالية الذي اتخذتها في اجتماع مجلس الادارة المنعقد في 10 فبراير 2026:

قام مجلس الادارة بمراجعة واعتماد البيانات المالية المدققة للشركة لسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 إلى جانب تقرير مجلس الادارة وتقرير مناقشات الادارة وتحليلها وتقرير حوكمة الشركة.

طلب موافقة المساهمين على تقويض مجلس الادارة في اجتماع الجمعية العمومية السنوية المقبلة لتحديد وتوزيع ارباح نقدية للمساهمين (المسجلين لدى شركة مسقط للمقاصلة والإيداع في التواريخ التي يقرها مجلس الادارة) في يوليو 2026 ويناير 2027 من الارباح المحتجزة لدى الشركة الموضحة في الحسابات المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م وذلك بشرط الا يزيد اجمالي هذه الارباح عن 9.63 بيسة لكل سهم.



Salim Zahir Sibani
Chief Executive Officer
سالم زاهر السيباني
الرئيس التنفيذي